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              大橙报诚邀您出席 “大橙老板讲堂7​.0：东盟创投与投资大会”          Invitation to Big
Orange BOSS Summit: ASEAN Venture Capital & Investment Forum
  
  
    
  
   
    大橙报荣幸地邀请您和您伙伴出席"大橙老板讲堂7​.0：东盟创投与投资大会”。
   
    
24.01.2016（星期天）8:15am ~ 6:00pm, Ballroom 1,​The Place@One City USJ
   
     
   
    由大橙报举办, 马电讯为合作单位 （Telekom Malaysia Berhad） ，雪兰莪铁船集团 (Selangor
Dredging Berhad) 为赞助单位。
   
     
   
   
对于求资若渴的公司与企业而言，除了传统的金融领域之外，非传统的创投基金已成为他们获取
资金来源的管道之一。
   
     
   
   
在国外，特别是中国，近年来已经非常频密地举办创投大会，并且获得中国企业老板们的热烈响
应，因此《大橙报》决定在马来西亚吉隆坡举办东盟创投与投资大会，以将世界最先进的创投概
念引进给马来西亚企业老板们。
   
     
   
   
这一次的东盟创投与投资大会也会有企业家带来投资项目，进行路演或推介会，以让企业老板了
解更多的项目。总的来说，东盟创投与投资大会，将让企业老板遇上一个对的台风口。
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    当天将由来自中国以及马来西亚的讲师团，为您分享最新的创投概念：
   
    ·    邱道勇（中国）：深山老林创始人与云海汇首席架构师。分享主题 ：
创投时代百年难得的机遇
   
    ·   
邱旭瑜（中国）：广东省律师协会理事与深圳市律师协会风险管理法律主任。分享主题：真正通
过资本运作​上市​ IP​O​法律渠道
   
    ·   
王伟（中国）：北京宏邦投资管理有限公司董事长与广东宏邦科技孵化器有限公司董事长。分享
主题：怎样拿风投的钱？
   
    ·    拿督吴明权（马来西亚）：B & G Capital Resources Berhad ( BGCR)
董事经理。分享主题：马来西亚与东盟投资市场机遇
   
    ·    陈叡萳（马来西亚）：大橙报传媒集团总裁。分享主题：创建优质的品牌策略
   
    此邀请是完全免费，包含早点，午餐及茶点。
   
     
   
    We are pleased to invite you to the Big Orange BOSS Summit: ASEAN Venture Capital &
Investment Forum, organized by Big Orange Media Group, in-partnership with TM (Telekom
Malaysia Berhad), and sponsoring by Selangor Dredging Berhad (SDB). Come to hear from the
investment experts from China & Malaysia on this 1-day summit which will be conducted in
Mandarin. 
   
    ​W​e are now pleased to invite you to this forum on 24th January 2016 (Sun) at The
Place@One City USJ. As our exclusive invited guest, there is NO CHARGE for you to attend the
forum. We have included breakfast, lunch and tea-break for all delegates. So while we host,
please do join us and get to network with 200 delegates who are venture capitals, angel
investors, businessmen and entrepreneurs from Malaysia, China and other Asian countries. 
   
     
   
    ​​​Details of Big Orange BOSS Summit 7.0 : ASEAN Venture Capital & Investment Forum
   
    Event Date      : 
24th January 2016 (Sunday)
   
    Arrival Time     : 
9am to 6pm
(Registration & breakfast starts at 8.15) 
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    Event Venue   : 
Ballroom 1 (Level R),The Place@One City USJ 
   
                            ( Jalan USJ 25/1, ​47650 Subang Jaya , Selangor , Malaysia )​
   
    Dress Code     : Business Attire
   
     
   
    Thank you and we look forward to your attendance as our guest. Your presence will be our
honor at this event. TQVM
   
     
   
    ​Please RSVP immediately with Big Orange Media Group :
   
    Please fax the completed RSVP form attached with your business card to: +603 8063 6786,
or
   
    Please email your full details:(Name, Company Name, Designation, Type of Business,
Company URL, Mobile Number & Email ) to: rsvp@bigorangemedia.com.my
   
    Or please call Ms.Yan Yee at tel: +603 8063 8773                                     
   
                
   
    (Note: The organiser will revert accordingly on the confirmation of your RSVP)
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